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Abstract (en)
[origin: CN115976695A] The invention relates to a combing machine. The combing machine is provided with a machine frame, a driving unit, a
transmission mechanism and an operating device used for displaying and inputting numerical values. The device is provided with a clamp assembly
which can be supported in a machine frame in a swinging manner, and the clamp assembly is provided with a lower clamp plate and an upper clamp
plate which are provided with clamp lips; the invention relates to a clamp assembly having a pair of separating rollers forming a jaw line, in which a
drive arm of the clamp assembly is connected in a rotationally fixed manner to an intermittently driven clamp shaft and the drive of the clamp shaft
is carried out by means of a coupling element connected to a driven transmission element. And the adjusting device connected with the clamp shaft
is arranged to be used for adjusting the distance between the clamp lip of the lower clamp plate and the clamp opening line. Furthermore, a fixing
means for fixing the transmission means in the initial position by means of a mechanical barrier is provided, a sensor for measuring the distance or a
variable proportional to the distance is provided, and a display of the distance is provided on the operating device.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Kämmmaschine mit einem Maschinengestell (1), einer Antriebseinheit (2) und einem Getriebe (6) und einem
Bediengerät (14) zur Anzeige (15) und Eingabe von Werten, und mit einem im Maschinengestell (1) schwenkbar gelagerten Zangenaggregat (16),
welches eine untere Zangenplatte (17) mit einer Zangenlippe (18) und eine obere Zangenplatte (19) aufweist, und mit einem Abreisswalzenpaar
(24), welches eine Klemmlinie (25) bildet, wobei ein Antriebsarm (32) des Zangenaggregates (16) drehfest mit einer intermittierend angetriebenen
Zangenwelle (33) verbunden ist und der Antrieb der Zangenwelle (33) über ein Kupplungselement (46) erfolgt das mit einem angetriebenen
Getriebeelement (42) verbunden ist und wobei eine mit der Zangenwelle (33) verbundene Einstellvorrichtung (44) zur Einstellung eines Abstandes
(d) zwischen der Zangenlippe (18) der unteren Zangenplatte (17) und der Klemmlinie (25) vorgesehen ist. Weiter sind eine Fixierung des Getriebes
(6) in einer Grundstellung mit einer mechanischen Blockierung (43) und ein Sensor (38) zur Messung des Abstandes (d) oder einer zum Abstand (d)
proportionalen Grösse und eine Anzeige des Abstandes (d) auf dem Bediengerät (14) vorgesehen.
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